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Przebieg VII  sesji Rady Miasta Luboń, 
z dnia 07 listopada 2024r. o godz. 17.00. 

Miejsce: sala sesyjna Urzędu Miasta Luboń. 
 
 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 
3. Informacja na temat spółek Miasta Luboń.: 
a) Sprawozdanie z działalności Losir Sp. z o.o. za rok 2023. 
b) Sprawozdanie z działalności Kom-Lub Sp. z o.o. za rok 2023. 
c) Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Transportowego Translub Sp.  

z o.o. za rok 2023. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w  zmieniającej uchwałę nr XX/154/2020 Rady Miasta Luboń 

z dnia 12 marca 2020 r. w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 
odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Luboń 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2025 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
dotyczącego kierowania mieszkańców Lubonia do Środowiskowego Domu Samopomocy 
w Mosinie w latach 2024 – 2026. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza 
Miasta Luboń w trybie bezprzetargowym umowy najmu na okres do dwóch lat. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 
2025 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: uchwały budżetowej Miasta 
Luboń na 2024 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie: uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 2024-2041. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

13. Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 

14. Wolne głosy i wnioski. 
15. Przyjęcie protokołu sesji nr VI, z dnia 10 października 2024r. 
16. Zakończenie obrad. 

 
 
/zał. nr 1/ - Porządek obrad. 
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Przebieg obrad: 

Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska przywitała wszystkich i otworzyła VII sesję Rady 
Miasta Luboń zwołaną na dzień 07 listopada 2024r. na godz. 17.00. 

W sesji uczestniczyli również burmistrz Małgorzata Machalska, wiceburmistrz  Dorota Franek, 
wiceburmistrz Michał Popławski, Sekretarz Miasta Janusz Piasecki, Skarbnik Miasta Mirosław 
Stromczyński, mecenas Przemysław Czaczyk, oraz pracownice biura rady Dominika Kędziora, 
Agnieszka Daszkiewicz. W sesji uczestniczyli również pracownicy Urzędu Miasta,  dyrektor spółki 
Kom-Lub Igor Szymkowiak, prezes spółki Translub Zbigniew Bernat i prezes spółki LOSIR Michał 
Kosiński. Nad sprawnym przebiegiem obrad czuwał informatyk Maciej Giertuga. Wszystkich 
serdecznie powitała. 

 

W celu stwierdzenia kworum poprosiła radnych o zalogowanie. 

 

1. Anna Edyta Bernaciak obecna 

2. Rafał Tomasz Błaszczak obecny 

3. Łukasz Piotr Budzyński obecny 

4. Konrad Dominiak obecny 

5. Katarzyna Ekwińska obecna 

6. Hieronim Gawelski obecny 

7. Piotr Łukasz Izydorski obecny 

8. Jakub Przemysław Jelinski obecny 

9. Manuela Anna Michalak obecna 

10. Monika Izabela Nawrot obecna 

11. Małgorzata Ewa Nyćkowiak obecna 

12. Andrzej Roman Okupniak obecny 

13. Maciej Różański obecny 

14. Marek Samulczyk obecny 

15. Michał Jacek Szwacki obecny 

16. Dorota Anna Traczyk obecna 

17. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol obecna 

18. Paweł Antoni Wolniewicz obecny 
19. Magdalena Anna Woźniak obecna 
20. Elżbieta Zapłata-Swedziak obecna 
21. Teresa Zygmanowska obecna 

 

  
 

W głosowaniu wzięło udział  i zalogowało się 21 radnych 

/obecnych - 21 radnych/. 

Wszyscy obecni. 
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/Zał. nr 2/ - Stwierdzenie quorum – Lista obecności - wynik głosowania. 

 

 
Ad. 2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców.  
 
W sesji uczestniczyła mieszkanka ul. Norwida 16, pani Joanna Wojciechowska.: 
W imieniu swoim, ale również mieszkańców poruszyła temat, który ciągnie się Jej zdaniem od lat. 
Ulica Norwida jest bardzo zniszczona. Nawierzchnia była nawożona różnymi materiałami, od piasku, 
poprzez kamienie i bliżej nieokreślone odpady budowlane. W ulicy są koleiny, które stwarzają 
niebezpieczeństwo. Nawierzchnia, od nawożenia różnym komponentem jest coraz wyżej 
usytuowana, dlatego niektóre osoby podwyższyły progi, żeby zabezpieczyć posesje przed 
zalewaniem. Mieszkanka obecna na sesji powiedziała, że osobiście nie może tego zrobić, ponieważ 
ma wjazd niżej i tym samym zalewa Jej dom. Tak nie może być i dłużej tak się nie da, dlatego 
poprosiła, żeby przed zimą wyrzucić cały piasek, gruz z ulicy, bo to jest nieporozumienie. Ktoś, kto 
się trochę chociaż na drodze zna albo jest logiczny, to widzi co tam się dzieje. To jest horror. 
Mieszkanka miała przy sobie kilka zdjęć, wykonanych blisko Jej posesji. Wnioskowała, żeby droga 
została obniżona i wyrównana. Dom niszczeje, ponieważ jest notorycznie zalewany i przed domem 
ciągle „stoją jeziora”. Wszystkie opady deszczowe z dachu domu wyprowadzane są na ogród, więc 
nie są przyczyną zalewania domu. Przyczyną są stojące w ulicy jeziora wlewające się do domów, 
co ma miejsce od lat. Pani Joanna Wojciechowska wnioskowała o szybką interwencję, bo jak znowu 
przyjdą mrozy, potem roztopy, będą kolejne dramaty. Z emerytury nie da się przebudować całego 
wjazdu. Zamknięcie go też nie jest korzystnym rozwiązaniem, bo wtedy będzie można parkować 
wyłącznie na ulicy. Wjazd był zrobiony dla bezpieczeństwa. Już przed laty, kiedy  był wykonywany 
chodnik, to ojciec Mieszkanki sugerował już wtedy, że to jest za wysoko. Wykonawcy wówczas 
twierdzili, że jak będą remontować ulicę, to i tak będą chodnik rozbierać. Mieszkanka zapytała, czy 
jest jakiś nadzór, kontrola nad tą ulicą?. Kto to robi i na czyje zlecenie?. Mieszkanka poprosiła, żeby 
odnotować w protokole, że sprawa jest pilna i wymaga rozwiązania. Ulica Słowackiego, która nie 
była niebezpieczna, została zrobiona. Postawiono też w niej znak drogowy, że można tylko wjeżdżać 
z Słowackiego w lewo, żeby dojechać do ul. 11 listopada. Kierowcy się buntują, bo to jest krótki 
odcinek, który byłby skrótem, a nie objeżdżać i patrzeć, gdzie jest wolne, żeby zjechać na ul. 11 
Listopada. Jak można było zrobić ulicę jednokierunkową?. Kto tym zawiaduje?. 
 
Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska odpowiedziała, że rozmawiała z panią Joanną 
Wojciechowską, rozmawiała z swoim Zastępcą odpowiedzialnym za inwestycje w Mieście, panem 
Michałem Popławskim, oraz radnym, panem Łukaszem Budzyńskim, który też tą sprawą się 
zajmował. Właściwy pracownik Wydziału Urzędu Miasta na pewno się u Mieszkańców pojawi i 
uzgodni sposób rozwiązania tego problemu. Gdyby mówić o potrzebach Miasta, to są one ogromne. 
Kilka godzin zajęłoby mówienie tylko o samych potrzebach budowy dróg w Mieście.  
 
W tym miejscu do dyskusji włączył się tez Zastępca Burmistrza, Michał Popławski, który 
zwrócił uwagę, że budowa ulic jest nie tylko kosztowna, ale tez czasochłonna. Samo wykonanie 
projektu, to okres trzy lub czteroletni. Wykonanie projektu, uzgodnienia, uzyskanie pozwolenia na 
budowę, decyzji ZRiD. Dalej Miasto musi mieć określony czas, to jest z reguły rok lub dwa na 
uzyskanie niezbędnego dofinansowania. Konkursy pojawiają się zazwyczaj tylko raz w roku. Ilość 
ulic, które czekają w kolejce też jest znaczna. Dlatego wszystkie wnioski o budowę ulic idą we 
właściwym biegu. Decyzje o wyborze określonej ulicy zawsze podejmują w tym wypadku radni, 
członkowie  Komisji Rozwoju i Infrastruktury. Nad każdym projektem są dyskusje i analiza. Są też 
spotkania z mieszkańcami. Ulica Norwida jest w fazie projektowania. Mieszkańcy mieli okazję 
zobaczyć projekt. Wybrali jeden z wariantów. Zgodzili się na to, żeby pewien wariant procedować 
dalej. Dlatego doszło do spotkania władz z mieszkańcami, którzy uczestniczyli również w formalnych 
decyzjach, jak ta ulica ma wyglądać. Ulica jest na etapie projektowania i pewnych terminów niestety 
się nie przeskoczy. Okres czteroletni, o którym podczas spotkania poinformował Zastępca 
Burmistrza, Michał Popławski jest bardzo szybkim okresem. Biorąc pod uwagę, że Mieszkańcy 
czekają na tę ulicę już kilkadziesiąt lat, tym bardziej.  
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Przewodniczący Komisji Rozwoju i Infrastruktury, pan Andrzej Okupniak  dodał, że jeśli chodzi 
o ul. Słowackiego, to w pierwszej kolejności wykonywane są ulice, które łączą się asfalt z asfaltem, 
a dopiero później następne. Trudno byłoby zrobić najpierw ulicę Norwida i skończyć na piaszczystej 
Słowackiego. Takie rozwiązanie było uzasadnione technicznie. 
Odnosząc się do pytania dotyczącego ruchu samochodowego w ul. Słowackiego, to jest on skutkiem 
konsultacji z mieszkańcami, którzy zadecydowali o kierunku jazdy. Ulica dwukierunkowa musi 
spełniać też odpowiednie parametry, stąd decyzja o zrobieniu jej jednokierunkowej. 
 
Na tym dyskusję zakończono. 
 
 

Ad. 3. Informacja na temat spółek Miasta Luboń. 
a) /zał. nr 3/ - Sprawozdanie z działalności LOSiR Sp. z o.o. za rok 2023. 

b) /zał. nr 4/ - Sprawozdanie z działalności Kom-Lub Sp. z o.o. za rok 2023. 

c) /zał. nr 5/ - Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Transportowego Translub Sp. z 
o.o. za rok 2023. 

 
 
Dyskusję otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa Zygmanowska. 
Sprawozdania szczegółowo zostały omówione na wspólnym posiedzeniu trzech Komisji Rady, 
Budżetu i Finansów, Organizacyjno-Prawnej, Sfery Społecznej. W związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady nie przewidywała powtarzania prezentacji. Zaproponowała przejść od razu 
do zadawania przez radnych pytań, jeżeli którekolwiek jeszcze się nasunęły.  
 
Pytania: 
 
Radny Marek Samulczyk zapytał dyrektora spółki KOM-LUB, Igora Szymkowiaka o punkt szósty, 
inwestycje. Możemy przeczytać, że spółka od września 2023 roku została operatorem stacji 
przeładunkowej odpadów, co ma znaczny wpływ na ograniczenie kosztów związanych z 
transportem odpadów. W związku z powyższym radny zapytał,  czy na pewno były do opracowania 
następnego projektu uchwały (przedłożonego w porządku obrad tej sesji, który będzie omawiany w 
pkt 4) brane pod uwagę te zyski?. Zyski wynikające z funkcjonowania punktu przeładunkowego. 
W ubiegłym roku odpady były dowożone jeszcze do stacji przeładunkowej w Rumianku. Teraz mamy 
swoją stację w Luboniu. Czy na ten dzień można wiedzieć o jakim procencie oszczędności 
mówimy?. Ponadto na stacji w Luboniu są przeładowywane nie tylko odpady pochodzące z terenu 
miasta Luboń, ale też z terenu gminy Mosina. Nie płacimy za przeładunek do Tarnowa Podgórnego. 
 
 
Dyrektor spółki KOM-LUB, pan Igor Szymkowiak odpowiedział radnemu, że oszczędności, wraz 
z zarobkiem na tej stacji to miesięcznie kwoty w okolicach 100-110 tysięcy netto. 
 
Radny Marek Samulczyk powiedział że pytał stricte o odpady zmieszane, które odwoziliśmy do 
Rumianku i musieliśmy wiadomo pokonywać wiele kilometrów. Przejechane kilometry w miesiącu z 
odpadami zmieszanymi, to jest około 600 ton, tak?. 600 ton zmieszanych odpadółw  musieliśmy 
przewieźć do stacji przeładunkowej w Rumianku. Teraz te 600 ton trafia do naszej stacji 
przeładunkowej i do spalarni w Poznaniu. Zatem ilość śmieciarek, które musiały bezpośrednio 
jechać, jest cztery razy mniejsza i z tego powodu jest dużo mniej przejechanych kilometrów, a więc 
mamy oszczędności. Oszczędności na paliwie, na eksploatacji i tak dalej. To musi mieć wpływ 
między innymi na to, że stacja, czy zbiórka odpadów zmieszanych, która kiedyś kosztowała nas jako 
Miasto dużo drożej, teraz jest dużo, dużo tańsza. Stąd postawione pytanie było, jaki procent 
przejechanych kilometrów zmniejszył się w stosunku do tego, co woziliśmy do Rumianku?. 
 



5 

 

Dyrektor spółki KOM-LUB, pan Igor Szymkowiak odpowiedział radnemu, że nie jest w stanie 
powiedzieć dokładnie, ale oczywiście oszczędności są, natomiast co do złotówki takich wyliczeń się 
nie prowadzi. 
 
Dalej radny Marek Samulczyk zadał pytanie prezesowi spółki Losir, panu Michałowi 
Kosińskiemu. Jak można przeczytać  na stronie czwartej przedłożonego przez spółkę 
sprawozdania, nabyła ona nowy samochód dostawczy. To jest nowy samochód, czy używany?. 
 
Prezes spółki Losir, pan Michał Kosiński odpowiedział, że jest to umowa najmu zawarta przez 
bank i jest to leasing. Tak więc samochód nie jest własnością spółki, tylko jest własnością banku. 
Zostały określone stacje serwisowe, warsztaty. 
 
Radny Marek Samulczyk zapytał, czy może wiedzieć, gdzie jest robiony serwis?.  
 
Prezes spółki Losir, Michał Kosinski odpowiedział radnemu, że u mechaników. Prezes nie 
rozumiał za bardzo pytania i dodał, że osobiście nie jeździ tym samochodem na serwis, są w 
spółce odpowiedzialni za samochody wyznaczeni pracownicy.  

 

Radny Marek Samulczyk zapytał, w jakim mieście?. 

 

Prezes spółki Losir, Michał Kosinski odpowiedział radnemu, że w Luboniu. Wykaz warsztatów 
może być radnym udostępniony. 

 

Radny Marek Samulczyk nie wierzył, że prezes spółki nie wie, gdzie są serwisowane firmowe 
auta. 

 

Ten temat radny Marek Samulczyk zakończył i przeszedł do strony siódmej, personel. Odniósł 
się do zapisu, że w 2023 roku następowała rotacja zatrudnienia, zgodnie z zapotrzebowaniem. 
Radny zapytał, czy można się dowiedzieć, na jakich stanowiskach?. 

 

Prezes spółki Losir, Michał Kosinski odpowiedział radnemu, że z tego co sobie przypomina, to 
na pewno na kuchni była rotacja, co jest rzeczą normalną i naturalną, że ludzie czasami rezygnują. 
Zrezygnował jeden z kucharzy, nastąpiła wymiana kierowcy, to są tego typu rotacje, o wszystkich 
prezes nie pamiętał. Stwierdził, że są to tak szczegółowe pytania, że musiałby znać je wcześniej, 
nie mniej odpowiedzi na nie mogą zostać przekazane. 

 

W tym miejscu radny Marek Samulczyk zwrócił się do Burmistrz Miasta, Małgorzaty Machalskiej 
i zapytał, czy dotarła do Niej jakaś informacja ustna lub pisemna dotycząca pracy pracowników na 
kuchni?. Informacja w sprawie niezadowolenia, zastraszania, czy coś takiego do Pani Burmistrz 
dotarło?. 

 

Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska odpowiedziała, że rozmawia z pracownikami, jeżeli jest 
taka potrzeba i o zastraszaniu żadna z tych pań nigdy nie mówiła. Były w pewnym momencie głosy, 
że panie czuły się przepracowane, ponieważ były okresowe niedobory kadrowe, zwolnienia i 
absencje chorobowe. Panie czuły się zbyt przeciążone pracą. Zgłaszały też potrzeby jeśli chodzi o 
sprzęt i podnosiły problem dźwigania. Wszystkie uwagi na bieżąco były omawiane z zarządem 
spółki. Sprzęt został kupiony. Podjęto działania w kierunku zatrudnienia ludzi, żeby nie było 
wakatów. Zawsze reagowano na bieżąco, nigdy niczego nie zlekceważono. Od 12 zostanie 
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zatrudniony mężczyzna, bo chodziło też o to, żeby była męska pomoc. Panie narzekały, że dźwigają  
jest im ciężko. Za każdym razem, kiedy Burmistrz Miasta otrzymywała jakąkolwiek informację, 
sprawdzała i reagowała natychmiast. Zawsze robiła wszystko, żeby pracownikom ulżyć w pracy. 

 

Radny Marek Samulczyk poprosił też prezesa spółki Losir, pana Michała Kosińskiego o 
wyjaśnienie w sprawie zwolnienia pana, który pracował na hali. 

 

Prezes spółki Losir, Michał Kosinski odpowiedział radnemu, że nikt nie został zwolniony. Pan, o 
którym mowa złożył wypowiedzenie. Wypowiedzenie podpisane zostało za porozumieniem stron. 

 

 

 Radny Marek Samulczyk sugerował, że pracownik został zwolniony.  

 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska poprosiła o zabranie głosu przez 
Mecenasa. 

 

Mecenas, Przemysław Czaczyk zwrócił uwagę, że sprawy dotyczące kwestii pracowniczych, to są 
sprawy między pracodawcą, a pracownikiem. Dlatego poprosił o daleką idącą powściągliwość, 
zwłaszcza pana prezesa, który jest pracodawcą i jest zobowiązany do zachowania poufności 
pewnych rzeczy. To nie są kwestie do roztrząsania na sesji rady. Rada nie jest władna do tego, aby 
rozstrzygać sprawy pracownicze, ani w urzędzie, ani w jednostkach organizacyjnych, ani w 
spółkach. 

 

W takim razie radny Marek Samulczyk, nie roztrząsając jak się wyraził dalej tematu dodał tylko, 
że jeszcze rok temu ten pan był bardzo chwalony przez panią burmistrz Dorotę Franek a teraz 
dochodzą do radnego takie wiadomości. 

 

Na koniec do sprawy odniósł się prezes spółki Losir, Michał Kosiński, który wyraził opinię, że 
ma dość ciągłego obrażania Jego osoby przez radnego Marka Samulczyka, wyrażanych i 
opowiadanych przez radnego insynuacji, sugerowanych i nieprawdziwych zdarzeń, pomówień, np. 
dotyczących zastraszania pracowników spółki Losir. To jest obrażanie, czego nie wolno robić. 

 

 

 

Do prezesa firmy TRANSLUB, Zbigniewa Bernata pytań nie było. 

 

 

 

Na tym dyskusję zakończono, dlatego Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska bardzo 
serdecznie podziękowała panom prezesom za przybycie na sesję. 
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Ad 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w  zmieniającej uchwałę nr XX/154/2020 Rady Miasta 
Luboń z dnia 12 marca 2020 r. w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik. 
 
Projekt uchwały przedstawiła pani Kamila Mazurek, pracownik Wydziału Spraw Komunalnych 
Urzędu Miasta Luboń.: 
Pani Kamila Mazurek przedstawiła radnym szczegółowo i bardzo starannie przygotowaną 
prezentację, która została wyświetlona na rzutniku. 
Tytuł prezentacji: „Podwyżka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 2025r.”. 
Prezentacja obrazowała przyczyny wzrostu kosztów systemu gospodarowania odpadami 
komunalnymi. Wykresami przedstawiony został wzrost ilości wybranych frakcji odpadów. Wzrost 
kosztów systemu gospodarowania odpadami w związku ze wzrostem ilości odpadów – 2025r. 
Podwyżkę opłat za pojemniki. Obliczenie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Przedstawiony został tez szacowany dochód z podwyżki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. Dokonano porównania stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 
terenie gmin powiatu poznańskiego. W prezentacji przedstawione zostały też  działania Miasta 
wpływające na obniżenie kosztów systemu gospodarowania odpadami. 
/zał. nr 6/ - Prezentacja – Podwyżka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 
2025r. 
Konieczność podniesienia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wynikała 
bezpośrednio ze wzrostu o 40% opłaty za zagospodarowanie odpadów zmieszanych w Instalacji 
Termicznego Przekształcania Odpadów Komunalnych w Poznaniu. Wzrosła także opłata za 
zagospodarowanie odpadów wielkogabarytowych. Kolejnym czynnikiem wpływającym na wzrost 
kosztów systemu gospodarowania odpadami to wzrost ilości odpadów. Zakłada się, że w 2025 r. 
ilości odpadów zmieszanych wzrosną do poziomu 8100 Mg (o 1000 Mg więcej w porównaniu z 2023 
rokiem). Wzrasta także ilość odpadów wielkogabarytowych. 
 
 
Projekt uchwały opiniowały trzy (3) komisje: Ochrony Środowiska, Budżetu i Finansów, 
Organizacyjno-Prawna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 
 
 
Dyskusja: 
Radna Monika Nawrot zapytała, jaka liczba mieszkańców przyjęta została przy ostatnim 
obliczaniu stawki, czyli trzy lata temu?. Zapytała panią Kamilę Mazurek, czy pamięta tę liczbę?.  
Radna poprosiła też o udostępnienie tych danych. 
 
Drugie pytanie, skierowane również do pani Kamili Mazurek brzmiało, skąd obecna, przyjęta 
liczba mieszkańców?. 
 
Pani Kamila Mazurek, pracownik Urzędu Miasta Luboń odpowiedziała radnej, że obecna liczba 
mieszkańców pochodzi z danych systemu, tj. posiadanej przez Miasto ewidencji. Są to osoby, 
które złożyły deklaracje. 
 
Następne pytanie radna skierowała do Zastępcy Burmistrza, Michała Popławskiego. 
Ponieważ burmistrz powiedział, że sytuacja w spalarni się zmieniła, mówiąc o tym, że spalane 
śmieci przynosiły zysk ze sprzedaży energii. Co zatem takiego się stało, że ta sytuacja się 
odwróciła?. 
 
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnej, że zmienił się rynek. Sprzedaż 
energii na giełdzie staniała. Potrzebny byłby wykład z ekonomii, a to przekracza kompetencje 
burmistrza. Na początku każdego roku są wskazywane dane dotyczące cen, które wynikają ze 
szczegółowych obliczeń. 
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Radna Monika Nawrot: W dniu 06 listopada członkowie komisji Budżetu i Finansów prosili o 
udostępnienie porozumienia z Miastem Poznaniem, na podstawie którego gmina oddaje tam 
śmieci do spalarni. Radna twierdziła, że nie otrzymała tego porozumienia. 
 
 
Kolejna sprawa, o którą zapytała radna Monika Nawrot, to plany Miasta w sytuacji, kiedy 
dojdziemy już do maksimum, które może przyjąć spalarnia w Poznaniu?. Radni słyszeli, że ta 
granica to jest 7,5 tysiąca, a pani Kamila pokazywała (w prezentacji), że to już nastąpi w najbliższym 
roku, więc jaki jest plan działania na przyszłość?. 
 
Radna Anna Bernaciak odpowiadając na pytanie dotyczące porozumienia z Miastem Poznaniem, 
na podstawie którego Miasto Luboń oddaje śmieci do spalarni w Poznaniu zwróciła uwagę, że 
wszystko jest udostępnione w Bazie Aktów Własnych. Rada Miasta Luboń podjęła uchwałę o 
wyrażeniu zgody na zawarcie przedmiotowego porozumienia i do tej uchwały porozumienie o którym 
mowa stanowi załącznik (uchwała nr XXXIX/39/2021). Uchwała z załącznikiem znajdują się też w 
Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Luboń. Natomiast jeżeli chodzi o plan działania 
Miasta, to zostały już poczynione konkretne kroki, to już nie jest plan. Działamy z wyprzedzeniem. 
Zanim, jako Miasto otrzymaliśmy informację ze strony Urzędu Miasta Poznania o podwyżce, już 
wcześniej wystąpiliśmy bezpośrednio do tej instytucji z prośbą o zwiększenie limitu do 8100 ton, 
więc te działania już zostały zrobione wcześniej. My wyprzedzamy pewnego rodzaju fakty. 
Jeśli chodzi o liczbę mieszkańców (pierwsze pytanie radnej Moniki Nawrot), ona też występuje 
w prezentacji, która wszystkim radnym była przesłana. Było to 30 587 mieszkańców. 
 
 
Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska dodała, że jak tylko widać, że pewnego rodzaju 
wolumen niebezpiecznie zbliża się do określonej wysokości progu, to Miasto reaguje natychmiast. 
Dla jasności należy też dodać, że Miasto Poznań tak od razu przychylnie nie reaguje na wszelkie 
prośby Lubonia o zwiększenie wolumenu. Dlatego większość gmin jest w takiej sytuacji jak Luboń, 
że ilość odpadów rośnie i każdy chce przekazać do spalarni odpady w tej cenie. W związku z 
powyższym ilość wniosków jest zapewne duża. 
 
Pani Kamila Mazurek, pracownik Urzędu Miasta Luboń powiedziała, że w styczniu 2025 roku 
Miasto powinno otrzymać odpowiedź, czy Urząd Miasta Poznania wyrazi zgodę na zwiększenie 
limitu odpadów zmieszanych przekazywanych do spalarni. 
 
Radna Monika Nawrot zapytała, czy Miasto podjęło działania w kierunku nakładania opłaty 
podwyższonej na wspólnoty i spółdzielnie, które nie spełniają obowiązku segregowania odpadów?. 
 
Pani Kamila Mazurek, pracownik Urzędu Miasta Luboń odpowiedziała, że zostały podjęte w 
stosunku do dwóch lub trzech wspólnot działania skutkujące nałożeniem opłaty podwyższonej i dwie 
wspólnoty odwołały się do SKO. Od prawie trzech lat nie ma w sprawie rozstrzygnięcia.  
 
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski w tym miejscu poinformował, że jednym z pomysłów na 
uszczelnienie systemu jest zmiana sposobu ustalania opłat w zabudowie wielorodzinnej polegająca 
na naliczaniu opłat od ilości zużytej wody. Ilość osób w danym gospodarstwie domowym może 
określić współczynnik zużycia wody, razy stawka i wychodzi dana kwota. Oczywiście żaden sposób 
nie jest idealny, bo ktoś może powiedzieć, że ja zużywam więcej wody, a sąsiad zużywa mniej wody. 
Przypuszczalnie jednak to rozwiązanie może spowodować zwiększenie kwot, które wpłyną do 
budżetu z tytułu opłaty gospodarowania odpadami. Jest to pomysł Miasta, który wejdzie w życie w 
roku 2026. 
 
Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska powiedziała, że mieszkańcy taką informację otrzymają 
z odpowiednim wyprzedzeniem. Będą mieli pełną świadomość, w jaki sposób opłata za wywóz 
śmieci będzie naliczana i że będzie związana z użyciem wody. Odpowiednio wcześniej będzie 
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kampania informacyjna, tak żeby wszyscy wiedzieli i mogli przygotować się do zmiany sposobu 
naliczania opłat. Urząd musi dokonać zwiększenia zatrudnienia, przynajmniej o jedną osobę. Będzie 
większy zakres obowiązków.  
 
W tym miejscu Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska poinformowała też Radę, że będziemy 
mieli deficyt w okolicach 200 tysięcy złotych. Jest to oczywiście szacowany deficyt ze względu na 
ilość odpadów, które zbierzemy. Nikt bowiem na dzień dzisiejszy nie jest w stanie powiedzieć, ile 
będzie odpadów zmieszanych. Czy to będzie 7 tysięcy, 7,5 tysięcy, 8 tysięcy, 8,2 tysięcy. Szacujemy 
na zasadzie najbardziej prawdopodobnego rozwoju sytuacji, że prawdopodobnie taka sytuacja 
będzie miała miejsce. Tak to wygląda ten moment. 
 
Radny Marek Samulczyk: Były lata, że mieliśmy nadwyżkę. Radny przypomniał w tym miejscu, że 
kiedyś mówiło się, że ta nadwyżka będzie przeznaczona między innymi na dokończenie remontu 
Domu Włodarza. Przeszło, minęło, nie ma. Radny był zwolennikiem, żeby zostało to w systemie. 
 
Radca prawny, Przemysław Czaczyk odpowiedział radnemu, że pieniądze pochodzące z opłat od 
mieszkańców są w systemie, pozostają w systemie i nie wychodzą z systemu. 
 
Radny Marek Samulczyk: Widzimy, ile jako Miasto płacimy za tonę odpadów zmieszanych, 274 
złotych, gdy dostarczymy je do spalarni. Na sesji została  przywołana gmina Mosina, która musi 
zapłacić za tonę 636 złotych. Prawdopodobnie inne gminy podobnie muszą zapłacić. Porównując 
obszar Lubonia z obszarem gminy Mosina, to jest ona kilkanaście razy większa. Jeżeli Luboń ma 
takie oszczędności, gmina Mosina musi 100% więcej płacić za odpady zmieszane, ma więcej 
przejechanych kilometrów, a jeszcze dowożą odpady indywidualnie, bo nie mają platformy 
przeładunkowej, to nasuwa się tylko jedno pytanie, jak te gminy wypracowały tańszy od Lubonia 
system?. Jak gmina Mosina, która ma więcej śmieci, dużo większy, kilkanaście razy większy teren, 
wypracowała stawkę 39 złotych, a my z taką oszczędnością 38 złotych?. To się nie zgadza. 
 
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział, że gminy dopłacają  do systemu, żeby 
utrzymać stawkę określoną, tak jak to na przykład robi Tarnowo Podgórne.  
 
Dyrektor Spółki KOM-LUB, Igor Szymkowiak zwrócił uwagę, że gmina Kórnik dopłaca ok. 5,6 
miliona złotych. Tak więc my jako Miasto dopłacimy 200 tysięcy, oni dopłacą 5 milionów i wtedy 
wszystko się zgadza. 
 
Na tym dyskusję zakończono. Więcej pytań nie było. 
 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak za 

2. Rafał Tomasz Błaszczak za 

3. Łukasz Piotr Budzyński za 

4. Konrad Dominiak za 

5. Katarzyna Ekwińska za 

6. Hieronim Gawelski za 

7. Piotr Łukasz Izydorski za 

8. Jakub Przemysław Jelinski za 

9. Manuela Anna Michalak za 
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10. Monika Izabela Nawrot przeciw 

11. Małgorzata Ewa Nyćkowiak wstrzymała się od głosu 

12. Andrzej Roman Okupniak za 

13. Maciej Różański wstrzymał się od głosu 

14. Marek Samulczyk wstrzymał się od głosu 

15. Michał Jacek Szwacki za 

16. Dorota Anna Traczyk za 

17. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 

18. Paweł Antoni Wolniewicz za 
19. Magdalena Anna Woźniak za 
20. Elżbieta Zapłata-Swedziak wstrzymała się od głosu 
21. Teresa Zygmanowska za 

 

/Zał. nr 7/ - UCHWAŁA NR VII/47/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
zmieniająca uchwałę nr XX/154/2020 Rady Miasta Luboń z dnia 12 marca 2020 r. w sprawie 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik 
 
/Zał. nr 8/ - Głosowanie - wynik głosowania. 

Wszyscy obecni. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 16 radnych, przeciw – 1 radna, wstrzymało się od głosu – 4 
radnych. 
Uchwała została przyjęta. 
 

 
Ad 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 
odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Projekt uchwały przedstawiła pani Kamila Mazurek, pracownik Wydziału Spraw Komunalnych 
Urzędu Miasta Luboń.: 
Rada gminy może postanowić, w drodze uchwały, o pokryciu części kosztów gospodarowania 
odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, w przypadku gdy środki pozyskane z opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi są niewystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania 
systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, w tym kosztów, o których mowa w ust. 2-2c. 
Zwiększenie wydatków wynikało ze wzrostu ilości odpadów zmieszanych i wielkogabarytowych oraz 
wzrostu kosztów zagospodarowania odpadów. 
 
Projekt uchwały opiniowały trzy (3) komisje: Ochrony Środowiska, Budżetu i Finansów, 
Organizacyjno-Prawna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 
 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
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Za przyjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak za 

2. Rafał Tomasz Błaszczak za 

3. Łukasz Piotr Budzyński za 

4. Konrad Dominiak za 

5. Katarzyna Ekwińska za 

6. Hieronim Gawelski za 

7. Piotr Łukasz Izydorski za 

8. Jakub Przemysław Jelinski za 

9. Manuela Anna Michalak za 

10. Monika Izabela Nawrot wstrzymała się od głosu 

11. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 

12. Andrzej Roman Okupniak za 

13. Maciej Różański za 

14. Marek Samulczyk za 

15. Michał Jacek Szwacki za 

16. Dorota Anna Traczyk za 

17. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 

18. Paweł Antoni Wolniewicz za 
19. Magdalena Anna Woźniak za 
20. Elżbieta Zapłata-Swedziak wstrzymała się od głosu 
21. Teresa Zygmanowska za 

 

/Zał. nr 9/ - UCHWAŁA NR VII/48/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
/Zał. nr 10/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
Wszyscy obecni. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało – 16 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 4 radnych. 
Uchwała została przyjęta. 
 

 
 
Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta 
Luboń z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie, na rok 2025. 
Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza, Dorota Franek.: 
Zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie zachodzi konieczność 
podjęcia uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Luboń z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2025. Przedłożony pod obrady Rady Program 
współpracy Miasta Luboń z organizacjami pozarządowymi został przygotowany w procesie 
konsultacji społecznych z organizacjami pozarządowymi. Program ma na celu lepsze wykonywanie 
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zadań Miasta Luboń poprzez możliwie pełne wykorzystanie potencjału organizacji pozarządowych, 
zwiększenie skuteczności i efektywności działań związanych z realizacją zadań publicznych i dalszy 
wzrost partycypacji społecznej w rozwiązywaniu problemów lokalnych. Program określa cele, 
zasady i formy współpracy Miasta Luboń z organizacjami pozarządowymi. Jednocześnie wskazuje 
zakres przedmiotowy współpracy, publiczne zadania priorytetowe. 
 

 

Projekt uchwały opiniowały dwie (2) komisje: Sfera Społeczna, Organizacyjno-Prawna. Obie 
wydały opinie pozytywne. 
 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak za 

2. Rafał Tomasz Błaszczak za 

3. Łukasz Piotr Budzyński za 

4. Konrad Dominiak za 

5. Katarzyna Ekwińska za 

6. Hieronim Gawelski za 

7. Piotr Łukasz Izydorski za 

8. Jakub Przemysław Jelinski za 

9. Manuela Anna Michalak za 

10. Monika Izabela Nawrot za 

11. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 

12. Andrzej Roman Okupniak za 

13. Maciej Różański za 

14. Marek Samulczyk za 

15. Michał Jacek Szwacki za 

16. Dorota Anna Traczyk za 

17. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 

18. Paweł Antoni Wolniewicz za 
19. Magdalena Anna Woźniak za 
20. Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
21. Teresa Zygmanowska za 

 

 

 

/Zał. nr 11/ - UCHWAŁA NR VII/49/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Luboń z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2025. 
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/Zał. nr 12/ - Głosowanie - wynik głosowania. 

Wszyscy obecni. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 radnych. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

 

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
dotyczącego kierowania mieszkańców Lubonia do Środowiskowego Domu Samopomocy 
w Mosinie w latach 2024 – 2026. 
Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska.: 
Jak już Burmistrz Miasta wyjaśniała na Komisjach (połączonych w dniu 06 listopada), zgodnie  
z porozumieniem jakie miasto Luboń zawarło z gminą Mosina o kierowaniu podopiecznych z 
Lubonia do Środowiskowego Domu Samopomocy w Mosinie, były do tej pory zagwarantowane tam 
cztery miejsca. Jeśli przedłożona na sesji uchwała (w dniu 07 listopada) zostanie podjęta, również 
piąta osoba będzie mogła korzystać z udziału w tymże Domu. Dlatego Pani Burmistrz poprosiła o 
przyjęcie uchwały. 
 
 
Dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak za 

2. Rafał Tomasz Błaszczak za 

3. Łukasz Piotr Budzyński za 

4. Konrad Dominiak za 

5. Katarzyna Ekwińska za 

6. Hieronim Gawelski za 

7. Piotr Łukasz Izydorski za 

8. Jakub Przemysław Jelinski za 

9. Manuela Anna Michalak za 

10. Monika Izabela Nawrot za 

11. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 

12. Andrzej Roman Okupniak za 

13. Maciej Różański za 

14. Marek Samulczyk za 

15. Michał Jacek Szwacki za 

16. Dorota Anna Traczyk za 

17. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 

18. Paweł Antoni Wolniewicz za 
19. Magdalena Anna Woźniak za 
20. Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
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21. Teresa Zygmanowska za 

 

 

 

/Zał. nr 13/ - UCHWAŁA NR VII/50/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego kierowania mieszkańców 
Lubonia do Środowiskowego Domu Samopomocy w Mosinie w latach 2024 – 2026. 
 
 
/Zał. nr 14/ - Głosowanie - wynik głosowania. 

Wszyscy obecni. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 radnych. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 
Burmistrza Miasta Luboń w trybie bezprzetargowym umowy najmu na okres do dwóch lat. 
Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.: 
Miasto Luboń jest właścicielem pomieszczenia użytkowego w Luboniu przy ul. Poniatowskiego 20. 
Najemca prowadzi działalność gospodarczą o profilu informatycznym. Aktualna umowa wygasa 
6.12.2024 r. Najemca wnioskuje o kontynuację umowy najmu. 
Rada Miasta Luboń musi wyrazić zgodę na dokonanie przez Burmistrza czynności polegającej na 
zawarciu w trybie bezprzetargowym umowy najmu pomieszczenia. Stąd uchwała i prośba o  
przegłosowanie.  
 
 
Projekt uchwały opiniowały trzy (3) komisje: Rozwoju i Infrastruktury, Budżetu i Finansów, 
Organizacyjno-Prawna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 
 
 
Dyskusji nie było. 
 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak za 

2. Rafał Tomasz Błaszczak za 

3. Łukasz Piotr Budzyński za 

4. Konrad Dominiak za 

5. Katarzyna Ekwińska za 

6. Hieronim Gawelski za 

7. Piotr Łukasz Izydorski za 

8. Jakub Przemysław Jelinski za 

9. Manuela Anna Michalak za 

10. Monika Izabela Nawrot za 

11. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 

12. Andrzej Roman Okupniak za 
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13. Maciej Różański za 

14. Marek Samulczyk za 

15. Michał Jacek Szwacki za 

16. Dorota Anna Traczyk za 

17. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 

18. Paweł Antoni Wolniewicz za 
19. Magdalena Anna Woźniak za 
20. Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
21. Teresa Zygmanowska za 

 

 

 

/Zał. nr 15/ - UCHWAŁA NR VII/51/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta Luboń w trybie 
bezprzetargowym umowy najmu na okres do dwóch lat. 
 
/Zał. nr 16/ - Głosowanie - wynik głosowania. 

Wszyscy obecni. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 radnych. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

 
 
Ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
na 2025 rok. 
Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Łukasz Budzyński.: 
Zasady i tryb działania komisji rewizyjnej określa statut gminy (art. 18a ustawy o samorządzie 
gminnym). Zgodnie z §101 ust. 1 Statutu Miasta Luboń Komisja Rewizyjna przedkłada Radzie do 
zatwierdzenia plan pracy na kolejny rok w terminie do dnia 30 listopada każdego roku.  
Plan przedłożony Radzie zawiera terminy kontroli i rodzaj jednostek, które zostaną poddane kontroli 
całościowej za rok 2024, co spełnia wymóg §101 ust. 2 Statutu Miasta Luboń.  
Dlatego przewodniczący Komisji wniósł o zatwierdzenie przez Radę ustalonego planu pracy Komisji 
Rewizyjnej, na postawie którego w ustalonym zakresie przeprowadzane będą kontrole 
kompleksowe za rok 2024. 
 
L.P.  Nazwa zadania  Termin  
1  Kontrola i analiza wniosków.  Wg. potrzeb  
2  Badanie gospodarki finansowej Biura Majątku 

Komunalnego za rok 2024.  
Styczeń  

3  Badanie realizacji porozumienia spółki KOM LUB z 
Miastem za rok 2024.  

Luty  

4  Badanie realizacji wybranego zamówienie 
publicznego.  

Marzec  

5  Analiza Sprawozdania Burmistrza z wykonania 
budżetu za 2024 r.  

Kwiecień  

6  Analiza sprawozdania finansowego Burmistrza za 
rok 2024. Zapoznanie się z opinią RIO w sprawie 
sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu za 
rok 2024.  

Maj/Czerwiec  

7  Przygotowanie opinii, uzasadnienia oraz wniosku i 
wystąpienie z wnioskiem do Rady Miasta w sprawie 

Czerwiec/Lipiec  
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udzielenia lub nieudzielenia absolutorium 
Burmistrzowi.  

8  Badanie kosztów i przychodów instalacji 
fotowoltaicznych za rok 2024.  

Lipiec  

9  Badanie gospodarki finansowej Przedszkola nr 1 w 
Luboniu za rok 2024.  

Wrzesień  

10  Przygotowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 
rok 2026.  

Październik  

11  Badanie gospodarki finansowej Zespołu Szkół im. 
Kryptologów Poznańskich w Luboniu.  

Listopad  

12  Badanie gospodarki finansowej Przedszkola nr 5 w 
Luboniu.  

Grudzień  

 
Projekt uchwały opiniowały dwie (2) komisje: Rewizyjna, Organizacyjno-Prawna. Obie wydały 
opinie pozytywne. 
 
Dyskusji nie było. 
 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały.: 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak za 

2. Rafał Tomasz Błaszczak za 

3. Łukasz Piotr Budzyński za 

4. Konrad Dominiak za 

5. Katarzyna Ekwińska za 

6. Hieronim Gawelski za 

7. Piotr Łukasz Izydorski za 

8. Jakub Przemysław Jelinski za 

9. Manuela Anna Michalak za 

10. Monika Izabela Nawrot za 

11. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 

12. Andrzej Roman Okupniak za 

13. Maciej Różański za 

14. Marek Samulczyk za 

15. Michał Jacek Szwacki za 

16. Dorota Anna Traczyk za 

17. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 

18. Paweł Antoni Wolniewicz za 
19. Magdalena Anna Woźniak za 
20. Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
21. Teresa Zygmanowska za 

 

 

 

/Zał. nr 17/ - UCHWAŁA NR VII/52/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 
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/Zał. nr 18/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
Wszyscy obecni. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 radnych. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
 
Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: uchwały budżetowej 
Miasta Luboń na 2024 rok. 
Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław 
Stromczyński.: 
Dochody budżetu zwiększono o kwotę 82.285,87 zł do kwoty 191.665.340,82 zł. 
Wydatki budżetu zwiększono o kwotę 82.285,87 zł do kwoty 226.283.818,44 zł. 
Zmiany wynikały głównie z wprowadzenia do budżetu Miasta dotacji.  
 
Autopoprawki: 
1. W paragrafie 1 w punkcie 1 lit. a i b tiret pierwsze otrzymały brzmienie: 

a) ust. 1 otrzymał brzmienie:  

„Ustala się dochody budżetu na 2024 rok w łącznej kwocie 191.665.390,82 zł, 

z tego: 

- dochody bieżące w kwocie 176.945.845,65 zł, 

- dochody majątkowe w kwocie 14.719.495,17 zł, 

zgodnie z załącznikiem Nr 1 do uchwały.” 

b) w ust. 2 wprowadzono następujące zmiany: 

- pkt 1 otrzymał brzmienie: [Znacznik nowelizacyjny] 

2. W paragrafie 2 w punkcie 1 lit. a i b tiret pierwsze otrzymały brzmienie: 

21) 5 6   7   dotacje celowe na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zleconych 

ustawami w wysokości 11.726.045,82 zł, 

zgodnie z załącznikiem Nr 3a,” 

a) ust. 1 otrzymały brzmienie:  

„1.  Ustala się wydatki budżetu na 2024 rok w łącznej kwocie 226.283.818,44 zł, 

z tego: 

- wydatki bieżące w kwocie 186.991.444,62 zł, 

- wydatki majątkowe w kwocie 39.292.373,82 zł 

zgodnie z załącznikiem Nr 2 i Nr 2a.” 

b) w ust. 2 wprowadzono następujące zmiany: 

- pkt 1 otrzymuje brzmienie: [Znacznik nowelizacyjny] 

„1) wydatki na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zleconych odrębnymi 

ustawami w wysokości 11.726.045,82zł, 

3. W załączniku nr 1 do projektu uchwały zmieniającej (dochody) dokonano następujących 

zmian: 
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Rozdział 85503 – Karta Dużej Rodziny  

par. 201 0 - Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na realizację zadań bieżących z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie ustawami zwiększa się o kwotę 450,00 

zł zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.234.2024.13 z dnia 6 listopada 2024r. 

na realizację zadań związanych z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny wynikających z ustawy o 

Karcie Dużej Rodziny. 

4. W załączniku nr 2 do projektu uchwały zmieniającej (wydatki)  

Rozdział 85203 – Ośrodki wsparcia 

- Wydatki jednostek budżetowych związane z realizacją ich statutowych zadań zwiększaono o kwotę 

11.971,00 zł, 

Rozdział 85228 - Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

- Wydatki jednostek budżetowych związane z realizacją ich statutowych zadań zwiększono o kwotę 

500,00 zł, 

- Świadczenia na rzecz osób fizycznych zmniejszono o kwotę 1.500,00 zł, 

- Wynagrodzenia i składki od nich naliczane zmniejszono o kwotę 11.971,00 zł. 

Rozdział 85503 – Karta Dużej Rodziny  

- Wydatki jednostek budżetowych związane z realizacją ich statutowych zadań zwiększono o kwotę 

450,00 zł. 

 
 
Projekt uchwały opiniowały trzy (3) komisje: Rozwoju i Infrastruktury, Budżetu i Finansów, 
Organizacyjno-Prawna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 
 
 
Dyskusji nie było. 
 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały, wraz z autopoprawkami.: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak za 

2. Rafał Tomasz Błaszczak za 

3. Łukasz Piotr Budzyński za 

4. Konrad Dominiak za 

5. Katarzyna Ekwińska za 

6. Hieronim Gawelski za 

7. Piotr Łukasz Izydorski za 

8. Jakub Przemysław Jelinski za 

9. Manuela Anna Michalak za 

10. Monika Izabela Nawrot za 

11. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 
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12. Andrzej Roman Okupniak za 

13. Maciej Różański za 

14. Marek Samulczyk za 

15. Michał Jacek Szwacki za 

16. Dorota Anna Traczyk za 

17. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 

18. Paweł Antoni Wolniewicz za 
19. Magdalena Anna Woźniak za 
20. Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
21. Teresa Zygmanowska za 

 

 

 

/Zał. nr 19/ - UCHWAŁA NR VII/53/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
zmieniającej uchwałę w sprawie: uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2024 rok. 
  
/Zał. nr 20/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
Wszyscy obecni. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 radnych. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

 
 
Ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 2024-2041. 
Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław 
Stromczyński.: 
Zmiany wynikały ze zmian w budżecie Miasta. 
 
 
Autopoprawki. 
1. W związku z autopoprawkami do uchwały budżetowej w załączniku nr 1 zmieniono wiersze 

dotyczące roku 2024: 

1. Dochody ogółem + 450,00  

1.1. Dochody bieżące + 450,00  

2. Wydatki ogółem + 450,00  

2.1. Wydatki bieżące + 450,00 

W roku 2026: 

2. Wydatki ogółem + 6.700.000,00  

2.2. Wydatki majątkowe + 6.700.000,00 

3.  Wynik budżetu  - 6.700.000,00  

4.  Przychody budżetu  + 6.700.000,00  

4.1. Kredyty, pożyczki  +6.700.000,00 

6. Kwota długu   + 6.700.000,00 
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W latach 2027-2041 zwiększono o kwotę 446.666.66 zł w poz. 5. Rozchody i poz. 5.1. Spłaty rat 

kapitałowych zwiększono o kwotę 446.666.66 zł, w poz. 2.2. Wydatki majątkowe zmniejszono o 

kwotę 446.666.66 zł. 

 

2. Dokonano się zmian w załączniku nr 2 (wykaz przedsięwzięć): 

 

- dodano pozycję 1.3.2.25. Budowa parkingu P&R przy DW430 w Luboniu w kolumnach: Limit 

zobowiązań, Łączne nakłady finansowe i Limit 2026 zamieszczono kwotę 6.700.000,00 zł. 

 
 
Projekt uchwały opiniowały trzy (3) komisje: Rozwoju i Infrastruktury, Budżetu i Finansów, 
Organizacyjno-Prawna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 
 
Dyskusja: 
Radny Maciej Różański zapytał o budowę sali koncertowej w Luboniu. 
 
 
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział, że od lat dyrektor Ośrodka Kultury stara 
się o pozyskanie środków na sfinansowanie rozbudowy Ośrodka o salę, która umożliwiłaby 
organizację imprez na około 200 osób. Ośrodek potrzebuje sali koncertowo-widowiskowej. Ośrodek 
Kultury uzyskał dofinansowanie na projekt i złożył wniosek w konkursie, w którym możliwe jest 
sfinansowanie rozbudowy Ośrodka Kultury. Zapis tych środków w WPF jest konieczny, bo jeżeli 
będzie sukces i ta dotacja będzie możliwa do uzyskania, to będziemy rozważać wtedy budowę i 
rozbudowę Ośrodka Kultury. 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 
 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały, wraz z autopoprawkami.: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak za 

2. Rafał Tomasz Błaszczak za 

3. Łukasz Piotr Budzyński za 

4. Konrad Dominiak za 

5. Katarzyna Ekwińska za 

6. Hieronim Gawelski za 

7. Piotr Łukasz Izydorski za 

8. Jakub Przemysław Jelinski za 

9. Manuela Anna Michalak wstrzymała się od głosu 

10. Monika Izabela Nawrot wstrzymała się od głosu 

11. Małgorzata Ewa Nyćkowiak wstrzymała się od głosu 

12. Andrzej Roman Okupniak za 

13. Maciej Różański wstrzymał się od głosu 

14. Marek Samulczyk wstrzymał się od głosu 
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15. Michał Jacek Szwacki za 

16. Dorota Anna Traczyk za 

17. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 

18. Paweł Antoni Wolniewicz za 
19. Magdalena Anna Woźniak za 
20. Elżbieta Zapłata-Swedziak wstrzymała się od głosu 
21. Teresa Zygmanowska za 

 

 

 

/Zał. nr 21/ - UCHWAŁA NR VII/54/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń 
na lata 2024-2041. 
 
/Zał. nr 22/ - Głosowanie - wynik głosowania. 

Wszyscy obecni. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 6 radnych. 
Uchwała została przyjęta. 
 

 
 
Ad 12. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 
 

Załącznik nr 23 - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach 
podejmowanych  w okresie międzysesyjnym. 

Dyskusji, ani pytań nie było. 
 
 
Ad 13. Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
 

Załącznik nr 24 - Sprawozdanie  Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym oraz wykonania uchwał.  

Dyskusji, ani pytań nie było. 
 
 
Ad 14. Wolne głosy i wnioski.: 
Radny Marek Samulczyk: Wiemy, że 9 października SKO (Samorządowe Kolegium Odwoławcze) 
uchyliło w całości decyzję burmistrza o wydaniu decyzji środowiskowej dla przedsiębiorstwa, które 
chce powstać na Kocich Dołach. Jakie zatem będzie dalsze działanie Burmistrza w tym temacie?. 
Co Burmistrz zrobi?. 
 
Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska odpowiedziała radnemu, że po uprawomocnieniu 
sprawa wróci, ponownie będzie od podstaw prowadzone postępowanie. Zgodnie z rozstrzygnięciem 
SKO, Burmistrz będzie prowadził postępowanie w sprawie wniosku o wydanie decyzji o 
środowiskowych uwarunkowaniach dla tego przedsięwzięcia. 
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Radny Marek Samulczyk zapytał, czy wywołanie miejscowego planu miejscowego na tym terenie 
może doprowadzić do tego, że decyzja może być taka jak była teraz?. Czy Burmistrz zezwoli na 
wykonywanie tego przedsięwzięcia?. Czy jest możliwe, żeby wrócić zapisami do nowego planu?.  
W nowym tworzonym planie miejscowym, czy jest inny opis do tego terenu. 
 
Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska odpowiedziała, że wszystko zostało zamieszone na BIP 
(w Biuletynie Informacji Publicznej), również pierwsza wersja, która była posłana do organów 
uzgadniających i opiniujących i Burmistrz Miasta zachęcała do zapoznania się z tymi dokumentami. 
Natomiast jakie ostatecznie będą zapisy, po pierwsze będzie to zależało od tego, jakie wrócą opinie 
i uzgodnienia od organów. One będą miały duży wpływ na to, jakie będą zapisy tego projektu, które 
projektant będzie zmieniał wraz z całym tokiem procedury, a więc konsultacji społecznych, 
wszystkich uwag, które po wyłożeniu będą wniesione. Dlatego jaki będzie kształt tego planu, to jest 
dzisiaj jeszcze nieprzesądzone, bo to jest dopiero początek procedury. Wobec powyższego, jak 
mogłaby wyglądać decyzja Burmistrza w sprawie wydania decyzji o uwarunkowaniach 
środowiskowych, na ten moment jest za wcześnie, żeby o tym mówić i wyrokować. 
 
 
Radna Małgorzata Nyćkowiak zapytała, ile rodzin ukraińskich jako Miasto wspieramy finansowo?. 
Czy to są pojedyncze osoby, czy to są rodziny?. Radnej chodziło o zwrot kosztów za każdy dzień 
zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy (świadczenia 40,00 zł). 
 
Zastępca Burmistrza, Dorota Franek odpowiedziała radnej, że tego świadczenia już nie ma. 
Dodatek 40 zł za przyjęcie rodziny ukraińskiej do własnego gospodarstwa domowego został 
rządowo zawieszony, o ile Burmistrz dobrze pamięta, od miesiąca marca. Jeśli chodzi o ilość osób, 
to w lubońskich szkołach mamy około 198 dzieci. 
 
W dalszej części głos zabrała Przewodnicząca Rady Miasta, Teresa Zygmanowska.  
W pierwszej kolejności przedłożyła harmonogram prac Rady do końca roku 2024, dalej przekazała 
informację przekazaną przez Naczelnika Urzędu Skarbowego Poznań Wilda, i tak: 

• Sesja uroczysta 13 listopada, w auli Szkoły Katolickiej, godzina 17:00 (z okazji 70. Lecia 
Miasta). 

• Sesja zwyczajna 12 grudnia, w Sali sesyjnej Urzędu Miasta, godzina 17:00. 

• Wigilia Miejska 8 grudnia. W związku z tym tradycyjnie Przewodnicząca Rady poprosiła 
radnych o zaangażowanie i pomoc w jej organizacji. Pomoc polega co roku na rozstawieniu 
krzeseł i namiotów, ozdabianiu stoisk urzędowych, obsłudze stoisk i wielu innych pracach 
związanych z tym przedsięwzięciem, bo uroczystość z roku na rok cieszy się większym 
zainteresowaniem wśród mieszkańców. 

• 24 października do Biura Rady wpłynęło pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego Poznań 
Wilda dotyczące analizy oświadczeń majątkowych. Analiza przesłanych oświadczeń 
majątkowych złożonych przez radnych Rady Miasta Luboń wykazała kilka nieprawidłowości 
i uchybień. Na część uchybień, co do których Urząd Skarbowy poprosił o złożenie wyjaśnień 
zostały przez radnych złożone. Druga część nieprawidłowości wykazanych w piśmie Urzędu 
Skarbowego zostały przekazane wyłącznie w ramach zapoznania i pouczenia, żeby na 
przyszłość nie popełniać tych samych błędów. Stosując się do pouczeń Urzędu Skarbowego 
wszystkie uwagi zostały radnym przekazane. 

 
 
Na tym zakończono punkt wolne głosy i wnioski. 
 
 
Ad 15. Przyjęcie protokołu sesji nr VI/2024, z dnia 10 października 2024r.. 
 
Uwag do protokołu nr VI/2024, z dnia 10 października 2024r. uwag nie było. 
 



23 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem protokołu nr VI/2024. 

 

 

Głosowanie: 
za przyjęciem protokołu głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak za 

2. Rafał Tomasz Błaszczak za 

3. Łukasz Piotr Budzyński za 

4. Konrad Dominiak za 

5. Katarzyna Ekwińska za 

6. Hieronim Gawelski za 

7. Piotr Łukasz Izydorski za 

8. Jakub Przemysław Jelinski za 

9. Manuela Anna Michalak za 

10. Monika Izabela Nawrot za 

11. Małgorzata Ewa Nyćkowiak za 

12. Andrzej Roman Okupniak za 

13. Maciej Różański za 

14. Marek Samulczyk za 

15. Michał Jacek Szwacki za 

16. Dorota Anna Traczyk za 

17. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol za 

18. Paweł Antoni Wolniewicz za 
19. Magdalena Anna Woźniak za 
20. Elżbieta Zapłata-Swedziak za 
21. Teresa Zygmanowska za 

 
Za przyjęciem protokołu głosowało – 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 radnych. 
 
 

Protokół sesji nr V, z dnia 12.09.2024r. został przyjęty. 

 
 
 
Ad 16. Zakończenie obrad. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady, pani Teresa Zygmanowska zamknęła 
VII sesję Rady Miasta Luboń IX kadencji o godz. 19:44. 
 
 

Załączniki: 

/zał. nr 1/ - Porządek obrad. 

/Zał. nr 2/ - Stwierdzenie quorum – Lista obecności - wynik głosowania. 

/zał. nr 3/ - Sprawozdanie z działalności LOSiR Sp. z o.o. za rok 2023. 
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/zał. nr 4/ - Sprawozdanie z działalności Kom-Lub Sp. z o.o. za rok 2023. 
 
/zał. nr 5/ - Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Transportowego Translub Sp. z 
o.o. za rok 2023. 
 
/zał. nr 6/ - Prezentacja – Podwyżka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 
2025r. 
 
/Zał. nr 7/ - UCHWAŁA NR VII/47/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
zmieniająca uchwałę nr XX/154/2020 Rady Miasta Luboń z dnia 12 marca 2020 r. w sprawie 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik 
/Zał. nr 8/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
/Zał. nr 9/ - UCHWAŁA NR VII/48/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
/Zał. nr 10/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
/Zał. nr 11/ - UCHWAŁA NR VII/49/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Luboń z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2025. 
 
/Zał. nr 12/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
/Zał. nr 13/ - UCHWAŁA NR VII/50/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego kierowania mieszkańców 
Lubonia do Środowiskowego Domu Samopomocy w Mosinie w latach 2024 – 2026. 
 
/Zał. nr 14/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
/Zał. nr 15/ - UCHWAŁA NR VII/51/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta Luboń w trybie 
bezprzetargowym umowy najmu na okres do dwóch lat. 
 
/Zał. nr 16/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
/Zał. nr 17/ - UCHWAŁA NR VII/52/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 
 
/Zał. nr 18/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
/Zał. nr 19/ - UCHWAŁA NR VII/53/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
zmieniającej uchwałę w sprawie: uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2024 rok. 
  
/Zał. nr 20/ - Głosowanie - wynik głosowania. 

 
/Zał. nr 21/ - UCHWAŁA NR VII/54/2024 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 07 listopada 2024 r.  
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń 
na lata 2024-2041. 
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/Zał. nr 22/ - Głosowanie - wynik głosowania. 
 
/Zał. nr 23/ - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. 
 
/Zał. nr 24/ - Sprawozdanie  Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym oraz wykonania uchwał.  
 

         Protokołowała: 

         Dominika Kędziora 


